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			Sex je pro muže důležitý
								

		
			Jsou činnosti, které my lidé nemáme rádi, a jsou činnosti, jež pro změnu rádi máme. A ke kterým z nich patří erotické vyžití? Jednoznačně k těm druhým. Sex máme my lidé rádi. A to hodně. Ovšem nepochvalujeme si ho vždycky. Máme z něj radost totiž jedině tehdy, když jsme v něm úspěšní. A to bohužel…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			Chraňte oči
								

		
			Všimli jste si, kolik lidí nosí sluneční brýle? Když se rozhlédnete okolo sebe, uvidíte, že většina lidí nenosí sluneční brýle ani během horkých letních dní, kdy by to naše oči potřebovaly nejvíce. Slunečnímu záření jsme sice vystaveni po celý rok, ale během léta mají sluneční paprsky největší sílu. A právě v tomto období bychom měli…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			K čemu je vám platná dodávka na vodácké výpravě
								

		
			Vodáctví je jeden z nejoblíbenějších koníčků mnoha lidí naší země. Do současné doby se tento životní styl přenesl již z doby socialismu a postupně se vodáci začali vybavovat i sofistikovanějším vybavením, které svou kvalitou a praktičností převyšuje to z doby před třiceti, čtyřiceti lety. Jde například o samotná plavidla, která si můžete pořídit v polyetylenové…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			O sexu se nemluví, sex se prožívá
								

		
			Vzpomínáte si na legendární filmový snímek z roku 1955 „Anděl na horách“, kde se až „do nebes“ vychloubá Rudlof Deyl ml. alias pan Puleček, jak úžasně skáče na lyžích? Jeho vytahování končí ve chvíli, kdy je nucen pustit se ze strmého svahu hory Solisko nad Štrbským Plesem, a jeho krkolomný pád vypadá přímo hrozivě. V…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			Jak se nepohádat při výběru letní dovolené?
								

		
			Říká se, že protiklady se přitahují a proto najdeme tolik dvojic, kteří si na první pohled mezi s sebou nejsou vůbec podobní. Mají své vlastní koníčky, chtějí trávit čas každý jinak a většinou se tyto názory na život vůbec neslučují. Zatímco váš partner by nejraději nazul pohorky a vyrazil na nějakou túru do hor, vás by…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			Příjemný bazén
								

		
			Myslím si, že opravdu veliký relax si dopřejete, když bude tady relaxovat ve vířivé vaně anebo v bazénu. A co třeba i vyhřátý bazén? To musí být luxus! Abych pravdu řekla, tak mně vždy teplý bazén velmi lákal a byl to můj veliký sen. Vždycky jsem si přála mít vířivou vanu nebo bazén s kvalitním…


			


		

		

	


		
		
					
		
		
			Perfektní nábytek do malého prostoru
								

		
			Je docela jasné, že ne všichni mohou bydlet v bytech o mnoha pokojích, případně dokonce v rodinných vilkách, nicméně život v maličkých garsonkách je také extrém. Pro jednoho, respektive pro pár se stále jedná o docela dobré bydlení, ale když na takovémto malém prostoru musí žít lidé se svými dětmi, je to velmi smutné. Děti…


			


		

		

	


		
		
		
			Originální dárek z ovoce a zeleniny
								

		
			Vyřezávané ovoce a zelenina dnes zdobí většinu společenských akcí. Toto staro-asijské řemeslo, které se stalo populárním téměř před dvěma tisíci lety, ovládlo nedílnou součást i aranžmá české gastronomie. Avšak za posledních dvacet let se popularita carvingu u nás rozrostla do takových rozměrů, že vyřezaný meloun už není záležitostí pouze rautů a různých gastronomických slavností. Kde…


			


		

		

	


		
		
		
			Co je to vlastně dluh?
								

		
			Tak nějak se tento pojem vžil do české společnosti, možná tedy až příliš hluboko, a tak nějak se vmísil snad do každé části našeho všedního dne. Dluh, to je především obligace, která čeká na své splnění. Čekat může klidně několik let, české právo je však rozvinuté natolik, aby trestalo jakékoliv zpoždění čím dál vyššími částkami….


			


		

		

	


		
		
		
			Místo slánky umami
								

		
			Ačkoliv lékaři neustále varují před velkou spotřebou soli, mnoho lidí na jejich rady příliš nedá. Doporučená denní dávka soli je pět až šest gramů. ·        Češi tuto dávku většinou zdvojnásobují. ·        Vysoká spotřeba soli je jedním z faktorů, které zvyšují krevní tlak. Přesolování jídel není jen českým problémem. S tímto nešvarem bojují i další státy…
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